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Protokół nr 46/2013 
z odbytej w dniu 21 listopada 2013 roku o godz. 1200 

w Centrum Edukacji Ekologicznej w Cieszanowie 
SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 
Obecni na sesji:  

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 radnych w obradach udział 
wzięło 14 radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załącznik nr 2 do protokołu 
3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 
Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 
Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 
Ad. I pkt. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn otworzyła 
XLVI Sesję Rady Miejskiej w Cieszanowie. Następnie powitała radnych oraz zaproszonych 
gości.  

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż w obradach uczestniczy  
 14 radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał. 
   
Ad. I pkt. 2. 
 

Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów Pan Zdzisław Zadworny zgłosił wniosek  
o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały:  

• w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/55/2013 rady miejskiej w Cieszanowie z dnia 
23 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „PARK SPORTOWY I”. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn poddała 

wniosek pod głosowanie i stwierdziła, iż wniosek Burmistrza został przyjęty przez Radę  
w głosowaniu: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 radnych. 

Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż grupa radnych zgłosiła 
wniosek o wprowadzenie do porządku obrad trzech projektów uchwał:  

• w sprawie ustalenia godzin otwarcia placówek handlu detalicznego oraz zakładów 
gastronomicznych ze sprzedażą napojów alkoholowych, 

• w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

• w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Cieszanów. 

Przewodniczący odczytała wniosek. Uzasadniając wniosek powiedziała, iż proponowana 
zmiana polega na zwiększeniu częstotliwości odbioru odpadów komunalnych oraz na zmianie 
godzin otwarcia placówek handlu detalicznego oraz zakładów gastronomicznych ze sprzedażą 
napojów alkoholowych. 

Kolejno poddała wniosek pod głosowanie i stwierdziła, iż wniosek grupy radnych został 
przyjęty przez Radę w głosowaniu: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 
radnych. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani Stanisława Chomyszyn 
zapoznała zebranych z porządkiem obrad: 
 

I.  Sprawy organizacyjne: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu XLIV oraz XLV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

II.  Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej.  

III.  Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie.  

IV.  Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta i Gminy Cieszanów za 
rok szkolny 2012/2013. 

V. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska:  
1) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na rok 2014, 
2) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2014 r.  
3) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 r. 
4) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek leśny, 
5) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek 

leśny dla Agencji Nieruchomości Rolnych, 
6) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego, 
o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie, na rok 2014, 

7) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 rok, 
8) w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  problemów 

alkoholowych   na 2014 rok, 
9) w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie odnowy miejscowości Cieszanów, 
10) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów na lata 2013 

– 2023, 
11) w sprawie udzielenia poręczenia kredytu krótkoterminowego dla Centrum Kultury  

i Sportu w Cieszanowie, 
12) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2013 rok, 
13) w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/55/2013 rady miejskiej w Cieszanowie z dnia 

23 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „PARK SPORTOWY I”, 

14) w sprawie ustalenia godzin otwarcia placówek handlu detalicznego oraz zakładów 
gastronomicznych ze sprzedażą napojów alkoholowych, 

15) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 
tych odpadów, 

16) w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Cieszanów. 

VI.  Interpelacje i zapytania radnych. 
VII.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VIII.  Wolne wnioski i informacje. 
IX.  Zakończenie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Na sali obrad obecnych jest 13 radnych, salę opuścił radny Zygmunt Lesiczka. 
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Następnie Przewodniczący poddała przedstawiony porządek obrad pod głosowanie  
w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”    13  radnych, „wstrzymał 
się” 0 radny, „przeciw” 0 radny.  
Ad. I pkt. 3. 
 

Na sali obrad obecnych jest 14 radnych, na salę powrócił radny Zygmunt Lesiczka. 
Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała radnych, iż protokoły XLIV 

oraz XLV Sesji były wyłożone do wglądu w biurze Rady oraz zostały przesłane e-mailem do 
radnych. Kolejno zapytała czy ktoś wnosi uwagi do protokołu Nr XLIV.   

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który wniósł dwie uwagi do protokołu: 
• w protokole jest zapis, iż Dyrektor Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie 

Wojciech Świzdor zobowiązał się do złożenia sprawozdanie z pracy Wiejskiego 
Domu Kultury w Dachnowie oraz Wiejskiego Domu Kultury w Nowym Lublińcu, 
a takie sprawozdanie do dnia dzisiejszego nie zostało złożone, mimo,  
iż w międzyczasie odbyła się już jedna Sesja, 

• w protokole jest zapis, iż na pytanie dlaczego w Gminnym Programie Opieki nad 
Zabytkami dla Miasta i Gminy Cieszanów na lata 2013 – 2017 nie ma pomnika  
z ulicy Czereśnie Pan Burmistrz odpowiedział, że program obejmuje zabytki, które 
są udokumentowane. Mówca zaznaczył, iż pomnik lotnika, znajdujący się na  
ul. Czereśnie, który zginą w 1914 roku był zawsze wpisany do rejestru zabytków  
i należy to zweryfikować i umieścić ten pomnik w Gminnym Programie Opieki 
nad Zabytkami dla Miasta i Gminy Cieszanów na lata 2013 – 2017. 

Głos zabrał Dyrektor Wojciech Świzdor, który odnośnie pierwszej uwagi do protokołu 
powiedział, że na Sesji zwracając się do radnego Edwarda Dziaduły powiedział, że jeżeli 
będzie potrzebował bardziej szczegółowego sprawozdania to takie przedłoży, jednak radny 
odpowiedział, że bardziej szczegółowego nie trzeba. 

Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż protokół XLIV Sesji został 
przyjęty, głosami „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 3 radnych, „przeciw” 0 radny, radni 
głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 
głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Kolejno wobec braku uwag przystąpiono do głosowania nad protokołem XLV Sesji.  
Przewodniczący przeprowadziła głosowanie i stwierdziła, iż protokół XLV Sesji został 

przyjęty, głosami „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 0 radnych, „przeciw” 3 radny, radni 
głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk 
głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  
 
Ad. II. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami 
Rady Miejskiej. 

 
Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych o działaniach 

podejmowanych między sesjami – informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Ad. III. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  
w Cieszanowie. 
 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który zapytał o ustalenia z Agencją 

Nieruchomości Rolnych, gdyż słyszał od mieszkańców osiedla, że drogi osiedlowe zostały 
przejęte. Kolejno mówca powiedział, iż pomysł budowy pomnika ofiar II wojny światowej 
jest bardzo dobrym pomysłem. Pan Edward Dziaduła zaproponował, aby radni ze środków, 
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które są zgromadzone z potrącanych diet przekazali pewną sumę na budowę tego pomnika  
i aby w powyższej sprawie została podjęta uchwała. 

Odpowiadając na pierwsze pytanie Pan Burmistrz powiedział, iż sprawa dotyczy 
spółdzielni mieszkaniowej na osiedlu w Nowym Siole i nie dotyczy dróg, które zostały 
przekazane przez ANR jeszcze w latach 90-tych, a pozostałe drogi wewnętrzne  
są współwłasnością mieszkańców, które wykupili wraz z mieszkaniami. Mówca podkreślił,  
iż gmina może inwestować na drogach, których jest właścicielem i w tym roku zostały 
wykonana prace na kwotę 10 tys. zł. Odnośnie dróg, których współwłaścicielami  
są mieszkańcy osiedla gmina nie może tam inwestować, gdyż nie jest właścicielem,  
to mieszkańcy muszą zadecydować jak rozwiążą ten temat. Kontynuując Pan Burmistrz 
powiedział, iż gmina stara się o przekazanie przez ANR działki sąsiadującej z działką ZUK 
Cieszanów, na której znajduje się kilka wiat i drewniany magazyn. Odnośnie pomnika ofiar II 
wojny światowej Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż budowa planowana jest na 2014 rok, 
obecnie przeprowadzana jest weryfikacja nazwisk ofiar, które będą umieszczone na pomniku, 
które muszą mieć akceptację Rady Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa, gdyż jest to 
warunek, aby otrzymać dofinansowanie na budowę pomnika. Ponadto mówca zaznaczył, iż 
środków na budowę pomnika nie ma w tej chwili w budżecie, gdyż nie wiadomo jakie byłyby 
możliwości pozyskania środków od Rady Ochrony Pamięci Walk i Męczeństwa, jak również 
będą sprzedawane cegiełki wśród rodzin ofiar oraz mieszkańców. 

Kolejno głos zabrał radny Edward Dziaduła, który powiedział, iż należałoby 
zakończyć spór ze spółdzielnią i porozumieć się z ANR w sprawie przekazania działek  
i wyremontować drogi, które są współwłasnością mieszkańców. Kolejno mówca powiedział, 
iż pomnik ofiar II wojny światowej nie powinien być finansowany z budżetu gminy, gdyż jest 
dużo rodzin ofiar i powinien być finansowany „siłami społecznymi”.  

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn odnośnie propozycji radnego 
Edwarda Dziaduły w sprawie przekazania środków na budowę pomnika powiedziała, iż jeżeli 
będą określone warunki i kwoty to zostaną środki przekazane, ale na podjęcie decyzji  
o wysokości kwoty jest jeszcze czas.  
 Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, że nie ma żadnego konfliktu ze 
spółdzielnią. Kolejno mówca podkreślił, i ż gmina nie może budować na gruncie, którego nie 
jest właścicielem.  

Ad. IV. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta i Gminy Cieszanów za 
rok szkolny 2012/2013. 

Pan Zdzisław Zadworny przedstawił „Informację o stanie realizacji zadań 
oświatowych Miasta i Gminy Cieszanów za rok szkolny 2012/2013” - informacja stanowi 

załącznik nr 8 do protokołu. 
Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który powiedział, iż informacja nie zawiera 

oceny pracy szkół i placówek oraz nie zawiera żadnych wniosków. Kolejno mówca odniósł 
się do posiedzenia Komisji Oświaty Kultury i Sportu, które odbyło się końcem roku 
szkolnego 2012/2013 w Centrum Edukacji Wczesnoszkolnej, na którym powiedziane było,  
że Komisja powróci do tematu wyników sprawdzianu szóstoklasistów oraz egzaminu 
gimnazjalnego, jak również Dyrektor Stanisław Kędzior wraz z radą pedagogiczną miał się 
zastanowić nad wynikami sprawdzianu i egzaminu, a wypracowane wnioski przedłożyć 
Komisji Oświaty Kultury i Sportu, wnioski nie zostały przedłożone. Mówca podkreślił,  
iż Burmistrz nie przyznał się, że jego koncepcja zmian w oświacie przyniosła żałosne efekty, 
a „majstrowanie” przy szkołach z myślą jedynie o finansach doprowadziło do wielkiego 
chaosu, bałaganu, rozluźnienia dyscypliny wśród uczniów, lekceważenia nauczycieli  
i obowiązków szkoły. Kolejno mówca odniósł się do efektów pracy Zespołu Szkół 
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Publicznych w Cieszanowie. Mówca powiedział, że z informacji wynika, że z działalności 
pozalekcyjnej i pozaszkolnej są bardzo małe efekty, nie ma osiągnięć w konkursach 
przedmiotowych, mizerne osiągnięcia w konkursach sportowych, a kiedyś były bardzo dobre, 
a same wycieczki z programu „Comenius” nie załatwią sprawy. Kontynuując radny 
powiedział, iż młodzież w Cieszanowie jest najgorsza i nie jest to wina nauczycieli, ani wina 
uczniów, a jest to wina dyrekcji, której brak umiejętności, wyobraźni, talentu kierowania 
dużym zespołem pedagogiczno – wychowawczym, oraz jest to efekt pozbywania się ludzi 
najzdolniejszych, a jeżeli nie uda się ich zwolnic to się ich poniża. Kolejno radny Edward 
Dziaduła, zapytał o sprawię wniosku doktora Zuchowskiego, który zwrócił się do dyrekcji 
szkoły z propozycją ufundowania stypendium dla zdolnych uczniów. Ponadto radny 
zawnioskował o uzupełnienie „Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta  
i Gminy Cieszanów za rok szkolny 2012/2013” o elementy finansowe oraz wnioski do dalszej 
pracy w celu osiągnięcia lepszych wyników w nauczaniu. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż rozmawiał z Dyrektorem 
Kędziorem, który już kontaktował się z Panem Zuchowskim, ale obecnie zbierane są środki 
na fundację, a z odsetek będą fundowane stypendia dla zdolnych uczniów. Odnośnie wniosku 
o uzupełnienie informacji o elementy finansowe Pan Burmistrz powiedział, iż nie ma żadnej 
zmiany budżetu bez wiedzy i zgody Rady. Ponadto mówca zauważył, iż jeżeli poziom 
nauczania zależy od dyrektora, to chyba było to w czasach powojennych, gdy był jeden 
dyrektor i jeden nauczyciel i jeżeli nie ma wyników w szkole w Cieszanowie np.  
w wychowaniu fizycznym to nie zależy to od dyrektora Kędziora, gdyż on uczy techniki. 
Mówca podkreślił, i ż dzisiaj jest coraz trudniej uczyć w szkole, uczniowie i młodzież jest 
trudniejsza i należy do niej znaleźć nowy „klucz” i nowy system i szkoła nie zrobi tego 
samodzielnie, dlatego trzeba wzmocnić współpracę z rodzicami. Pan Zdzisław Zadworny 
kontynuując powiedział, iż informacja została przedstawiona, a wnioski powinniśmy razem 
wyciągnąć. 

Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn zabierając głos w dyskusji 
powiedziała, iż 23 listopada br. odbędzie się ogólnopolski strajk nauczycieli ZNP i NSZZ 
„Solidarność” w Warszawie. Odnosząc się do wypowiedzi radnego Edwarda Dziaduła, który 
mówił o chaosie powiedziała, iż chaos się już skończył i dodała, iż nie wyobraża sobie 
budynku szkoły w Niemstowie bez dzieci. Kolejno Pani Stanisława Chomyszyn 
podziękowała za pracę w szkole oraz współpracę ze środowiskiem dyrektorom szkół 
obecnym na Sesji: Panu Witoldowi Batyckiemu, Pani Marzenie Rejman, Pani Alicji Szynal, 
Panu Ryszardowi Szczudło, Pani Marzenie Wilusz. 

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który powiedział, iż dzisiaj nauczyciel ma 2 lub 3 
fakultety, jest dobrze przygotowany tylko musi być dobrze kierowany. Mówca powiedział,  
iż Burmistrz nigdy nie ustosunkował się do tego, dlaczego co roku w danej klasie zmieniany 
jest nauczyciel, czy to sprzyja wynikom nauczania oraz czy sprzyjają im procesy sądowe. 
Mówca zaznaczył, iż nie można patrzeć obojętnie na fakt, iż wymienia się najlepszych 
nauczycieli na gorszych, powiedział, że nie można bronić dyrektora szkoły, który wprowadza 
złą atmosferę w szkole, co przekłada się na wyniki w szkole. Kolejno radny powiedział, iż nie 
wie jak inni dyrektorzy, ale dyrektor Kędzior jest bardzo dobrze uposażony i od niego trzeba 
wymagać efektów.  

Kolejno głos zabrał Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż nie widzi swojego dzieła 
w złej atmosferze w szkole w Cieszanowie, gdyż to nie on na pierwsze spotkanie  
w Cieszanowie z nauczycielami zaprosił Pana Kłaka, który wykrzykiwał, że Burmistrz łamie 
prawo, nie on namawiał rodziców, żeby nie przychodzili na spotkanie, to nie on rozpętał tą 
kampanię nienawiści i ten, kto przyłożył do tego palec niech się nad tym zastanowi.   

Głos w dyskusji zabrała Pani Marzena Wilusz Dyrektor Szkoły Podstawowej  
w Cieszanowie, która powiedziała, że z przykrością przysłuchuje się dyskusji, że w szkole  
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w Cieszanowie jest tak bardzo źle i nie zgadza się z tym, dodała, że wiadomo, że nie jest tak, 
że jest sielanka, ale dramatu też nie ma, jest dialog pomiędzy nauczycielami, są prowadzone 
rozmowy, planowane działania, wyciągane wnioski w ramach zespołów 
samokształceniowych, w ramach spotkań rady pedagogicznej.   

Następnie głos w dyskusji zabrał radny Wojciech Broź, który powiedział,  
iż nauczanie, dydaktyka i wychowanie to niezwykle delikatna materia i przyjęło się,  
że nauczyciel powinien w każdym dziecku zauważyć te dobre cechy, a tych złych nie 
powinien eksponować. Mówca podkreślił, i ż pracuje w szkole ponad 20 lat, ale takiej złej 
atmosfery w szkole jak jest teraz nie było wcześniej, ale dlaczego tak jest nie wiadomo, bo 
wszyscy od tego umywają ręce, nikt się nie czuje winny. Atmosfera nie wzięła się z sufitu 
tylko stworzyły ją określone osoby i należy znaleźć złoty środek, aby to zmienić. 

Radny Zygmunt Lesiczka zabierając głos w dyskusji powiedział, iż faktem jest to, że 
jest coraz mniej dzieci, bo nie ma młodych ludzi, a nie ma ich, bo nie ma dla nich pracy. 
Mówca dodał, iż należy zadać pytanie Burmistrzowi i Radzie, co myśmy starali się im 
stworzyć, co zrobić by ich zatrzymać w naszej gminie.  

Kolejno radny Ryszard Wilusz zabierając głos powiedział, iż w gminie Cieszanów 
mimo zawirowań wszystko jest poukładane, gdyż jeździ po innych gminach i widzi, że dużo 
szkół polikwidowano, pozwalniano nauczycieli, a u nas mimo wszystko jest zachowany 
dialog miedzy nauczycielami, między radnymi i dobrze, że w gminie Cieszanów szkoły nie 
zostały zlikwidowane, gdyż dzięki temu nauczyciele mają pracę.    

Głos zabrała Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn, która powiedziała,  
iż jeżeli w pokoju nauczycielskim będzie rozmowa czysto merytoryczna na temat któregoś 
ucznia to wszyscy nauczyciele w tym temacie zabiorą głos, a tam gdzie do pokojów 
nauczycielskich wdarła się polityka to będzie bardzo źle.   

Następnie radny Stanisław Myśliwy odnosząc się do wypowiedzi radnego Edwarda 
Dziaduła, że zmiany reorganizacyjne szkół w obecnej kadencji są powodem spadku 
autorytetu nauczycieli w oczach uczniów, rodziców, jest nieprawdą gdyż każdy pracuje na 
swój autorytet. Mówca podkreślił, że to załoga kreuje klimat w pracy. Kolejno powiedział,  
iż daje się zauważyć brak współpracy wśród nauczycieli w dziedzinie wychowania 
fizycznego.  

 
Przewodniczący o godz. 1410 ogłosiła 10 minut przerwy. O godz. 1420 Przewodniczący 

wznowiła obrady. 
 

Ad. V. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska: 
 
 Przewodniczący Rady odnosząc się do zapisu art. 25 a ustawy z dnia 8 marca 1990 roku 
o samorządzie gminnym „Radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie ani  
w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu prawnego” poprosiła o wnoszenie przez radnych 
wniosków o wykluczenie z głosowania.  
 
 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

1) w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na rok 2014 - 
załącznik nr 9 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/79/2013. 

  
Pan Zdzisław Zadworny omawiając projekt uchwały powiedział, że proponuje, aby 

cenę skupu żyta do wymiaru podatku rolnego na 2014 rok pozostawić na poziomie 
ubiegłorocznym czyli w kwocie 60 zł za/1dt. 
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Głos zabrał radny Wojciech Broź, który powiedział, że rozmawiał z rolnikami, którzy 
prosili o to, aby wziąć pod uwagę sytuację na ryku zbóż i obniżyć cenę skupu żyta do 
wymiaru podatku rolnego. Radny zgłosił wniosek formalny o obniżenie ceny skupu żyta do 
wymiaru podatku rolnego do kwoty 50 zł za/1dt. 

Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż obniżenie ceny skupu żyta 
do wymiaru podatku rolnego o 1 zł skutkuje spadkiem dochodów gminy o kwotę 28 tys. zł. 

Radny Ryszard Wilusz zabierając głos powiedział, iż wszyscy płacimy podatki i ten 
mały rolnik najbardziej to odczuje, ale on z tych dwóch hektarów się nie utrzymuje, a tego 
większego rolnika stać na płacenie podatków i kupowanie 1 ha pola za 30 tys. zł.  

 Odnosząc się do wypowiedzi Pana Ryszarda Wilusza radny Edward Dziaduła 
powiedział, że należałoby się rolników zapytać ile mają kredytów. 

Radny Ryszard Wilusz odpowiadając powiedział, że rolnicy mają kredyty, ale ich stać 
na wzięcie kredytu. 

Przewodniczący Rady poddała wniosek zgłoszony przez radnego Wojciecha Brozia  
o obniżenie ceny skupu żyta do wymiaru podatku rolnego z kwoty 60 zł za/1 dt do kwoty 50 
zł za/1dt pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż nie został on przyjęty. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
otrzymał pozytywną opinię. 

 Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11  radnych, 
„wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 3 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki 
oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 10 do 
protokołu.  

 
 Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

2) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2014 r. -  załącznik nr 11 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/80/2013. 

 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 

pozytywną opinię.  
Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, 

iż został on przyjęty, głosami: „za”  10 radnych, „wstrzymał się” 4 radnych, „przeciw” 0 
radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – 
wydruk głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 

 
3) w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2014 r. - 

załącznik nr 13 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/81/2013. 
 

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który zapytał czy nastąpiły zmiany w stawkach 
podatku od nieruchomości. 

Pan Zdzisław Zadworny zabierając głos powiedział, że wszystkie stawki są na poziomie 
ubiegłorocznym za wyjątkiem stawki związanej z udzielaniem świadczeń zdrowotnych  
w rozumieniu przepisów o działalności leczniczej, która wzrosła o 0,05 zł. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
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 Przewodniczący Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie  
w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11  radnych, „wstrzymał 
się” 2 radnych, „przeciw” 1 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  
 
 Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk 
Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

4) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości i podatek 
leśny - załącznik nr 15 do protokołu – uchwała nr XLVI/82/2013. 

   
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 
 Następnie Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie  
w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za”    14  radnych, „wstrzymał 
się” 0 radny, „przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 
 Kolejno  Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

5) w sprawie wzorów deklaracji na podatek rolny, podatek od nieruchomości  
i podatek leśny dla Agencji Nieruchomości Rolnych - załącznik nr 17 do protokołu – 
Uchwała Nr XLVI/83/2013. 

 
Na sali narad obecnych 13 radnych, salę opuścił radny Edward Dziaduła.  
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 
 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych – w głosowaniu udział wzięło 13 radnych. Radni głosowali poprzez 
podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi 
załącznik nr 18 do protokołu.  
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

6) w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Cieszanów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2014, załącznik nr 19 do 
protokołu – Uchwała Nr XLVI/84/2013. 
 
Na sali narad obecnych 14 radnych, na salę powrócił radny Edward Dziaduła.  
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż jedyna zmiana w projekcie 

uchwały w stosunku do roku poprzedniego to dodanie do priorytetowych zadań punktu: 
„bezpieczeństwo publiczne”. Mówca dodał, iż powyższy projekt uchwały był opiniowany 
przez stowarzyszenia.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Oświaty Kultury i Sportu otrzymał pozytywną 
opinię. 



9 
 

Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, 
„przeciw” 0 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

7) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 2014 
rok, załącznik nr 21 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/85/2013. 
 
Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przedstawiła dwie korekty do 

projektu uchwały: 
1. dział nr III został błędnie powielony z działem I i należy go wykreślić, a dział 

IV otrzymuje nr III. 
2. w § 2 została błędnie wpisana kwota 2 000 zł, a powinno być 1 500 zł. 

Przewodniczący poddała korekty pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła,  
iż korekty zostały przyjęte, głosami: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 
radnych. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał 
pozytywną opinię. 
 Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały z korektą 
pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 
radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 1 radnych. Radni głosowali poprzez 
podniesienie ręki oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi 
załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 

8) w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania  problemów 
alkoholowych na 2014 rok, załącznik nr 23 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/86/2013. 

 
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał 

pozytywną opinię. 
Salę narad opuścił radny Zygmunt Lesiczka, na sali obecnych 13 radnych. 

 Przewodniczący Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

9) w sprawie zatwierdzenia zmian w Planie odnowy miejscowości Cieszanów, załącznik 
nr 25 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/87/2013. 

 
Na sali narad obecnych 14 radnych, na salę powrócił radny Zygmunt Lesiczka. 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż odbyło się drugie zebranie 

mieszkańców Cieszanowa, którzy przyjęli powyższy program. Mówca podkreślił, i ż zapisy 
tego projektu nie stanowią budżetu, który musi być zrealizowany w takim zakresie w jakim 
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jest w projekcie. Mówca dodał, iż zapis w planie odnowy miejscowości Cieszanów dwóch 
inwestycji tj. remont cerkwi oraz utworzenie centrum koncertowo – wystawienniczego nie 
oznacza, że będą wykonywane dwukrotnie te same rzeczy, gdyż wartość inwestycji 
utworzenia centrum koncertowo – wystawienniczego mieści się w kwocie inwestycji remontu 
cerkwi. Mówca dodał, że na zebraniu mieszkańców Cieszanowa pojawiła się inicjatywa 
utworzenia w cerkwi muzeum szat liturgicznych, które ze Lwowa przywiózł śp. ks. Kłos. 

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który zapytał czy uchwała drugiego zebrania 
mieszkańców Cieszanowa z dnia 19 listopada br. jest prawomocna, zapytał kto i kiedy uchylił 
pierwszą uchwałę. Mówca zaznaczył, iż na zebraniu mieszkańców Cieszanowa zapewniano, 
iż kwota utworzenia centrum koncertowo – wystawienniczego to kwota 764 tys. zł, a druga 
kwota 951 tys. zł jest nieaktualna, jednak w przesłanych materiałach na Sesję widnieją nadal 
dwie kwoty.  

Odpowiadając na pytanie Pan Burmistrz powiedział, iż nikt nie uchylił pierwszej 
uchwały, bo jej w ogóle nie było, gdyż mieszkańcy głosowali nad zadaniami, a nie został 
przyjęty uchwałą plan odnowy miejscowości Cieszanów i takiej uchwały w ogóle nie było.  

Radny Edward Dziaduła zabierając głos powiedział, że skoro nie było pierwszej 
uchwały to drugiej także nie było, gdyż było głosowanie tylko na temat remontu cerkwi. 

Glos zabrał Pan Andrzej Szymanowski, który powiedział, iż na zebraniu na wniosek 
Przewodniczącego Rady Samorządowej Cieszanowa Pan Jerzy Szajowski odczytał cały 
projekt uchwały i głosowanie odbyło się nad treścią uchwały.   

Głos zabrał Pan Antoni Tabaczek Przewodniczący Rady Samorządowej Cieszanowa, 
który powiedział, że głosowanie dotyczyło rewitalizacji cerkwi. 

Kolejno Pan Burmistrz odczytał uchwałę zebrania mieszkańców Cieszanowa z dnia  
19 listopada 2013 r., którą podpisał Pan Antoni Tabaczek Przewodniczący Rady 
Samorządowej Cieszanowa. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
otrzymał pozytywną opinię. 
 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 1 radny, 
„przeciw” 2 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

10) w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Cieszanów na lata 
2013 – 2023, załącznik nr 27 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/88/2013. 

     
Głos zabrał Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż projekt uchwały jest 

wstrzymaniem zadania „Termomodernizacja budynku szkolnego w Nowym Lublińcu”, a nie 
jest rezygnacją z zadania, gdyż obecnie wniosek jest na liście rezerwowej i będziemy czekać 
na rozstrzygnięcie Urzędu Marszałkowskiego.  

Glos zabrał radny Zygmunt Lesiczka, który zapytał czy są możliwości, że to zadanie  
w tym roku uda się zrealizować, gdyż w szkole dzieci marzną i nie pomogły zrębki,  
a wiadomo jak było ubiegłej zimy. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, że na pewno w tym roku zadanie nie będzie 
realizowane, gdyż obecnie są już takie warunki pogodowe, że nikt się nie zgodzi wykonać 
takich prac i dać gwarancji na te prace. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
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 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 3 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
 
 

Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

11) w sprawie udzielenia poręczenia kredytu krótkoterminowego dla Centrum Kultury 
i Sportu w Cieszanowie, załącznik nr 29 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/89/2013. 

 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż projekt uchwały związany jest 

z tym, iż Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie z programu „Odnowa Wsi” pozyskało 
środki na zadanie „Wytyczenie ścieżki dydaktyczno- rowerowej po bunkrach Linii Mołotowa, 
jednak zadanie będzie rozliczone w przyszłym roku, dlatego muszą zaciągnąć kredyt,  
a pieniądze odzyskają w przyszłym roku.  

Radny Edward Dziaduła zabierając głos zapytał ile z tych 24 tys. zł otrzyma człowiek, 
który będzie wytyczał trasę i na czym będzie to polegało, ile na imprezę promującą, a ile na 
rowery. 

Odpowiadając Pan Wojciech Świzdor Dyrektor Centrum Kultury i Sportu  
w Cieszanowie powiedział, iż koszty imprezy to 700 zł, które przeznaczone będą na nagrody 
dla młodzieży, która będzie brała udział w quizie, wytyczenie trasy jest darmowe, a kosztem 
jest wykonanie czterech tablic (koszt jednej tablicy 850 zł), w kwocie programu znajduje się 
także koszt przewodnika i zakup rowerów.  

Głos zabrał radny Zygmunt Lesiczka, który zapytał czy są robione badania statystyczne 
związane z ilością osób zwiedzających naszą gminę. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż takie badanie nie są robione.  
Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 

 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radny. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 

 
12) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu Miasta i Gminy Cieszanów na 2013 

rok, załącznik nr 31 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/90/2013. 
 

Pan Zdzisław Zadworny przedstawił projekt uchwały. 
Radny Edward Dziaduła odnośnie pracowników interwencyjnych zapytał, ilu osobom 

bezrobotnym gmina pomogła, radny poprosił o wyjaśnienie dotacji dla CKiS oraz zwrócił 
uwagę na zapis lit. f udział środków własnych w pomocy materialnej dla uczniów  
o charakterze socjalnym i to słowo socjalny powinno być w innym miejscu i należy to 
zmienić, gdyż z zapisu wyszło, że jest uczeń o charakterze socjalnym. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż na pracach interwencyjnych w urzędzie 
pracowało na początku 15 osób potem jeszcze 5, dodatkowo 3 osobom w ramach umowy  
o prace interwencyjne została przedłużona umowa i wynagrodzenie było płacone w całości 
przez gminę, gdyż brakowało im, aby otrzymać zasiłek dla bezrobotnych. Odnośnie dotacji 



12 
 

dla CKiS w Cieszanowie mówca powiedział, iż są to środki, o które w części już dyrektor 
występował w miesiącu marcu min. wynagrodzenie animatorów szkółki piłkarskiej i sportu 
na „Orliku” - , budowa wieży widokowej na kąpielisku, koszty zwiększonej ochrony i policji 
na Cieszanów Rock Festiwal, koszty eksploatacji samochodu przekazanego praz ŚDS i zakup 
garażu oraz koszt imprezy na Kobylance. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Budżetowej otrzymał pozytywną opinię. 
 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11 radnych, „wstrzymał się” 2 radny, 
„przeciw” 1 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał projekt uchwały: 
 
 

13) w sprawie uchylenia uchwały Nr XLII/55/2013 Rady Miejskiej w Cieszanowie  
z dnia 23 sierpnia 2013 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „PARK SPORTOWY I”,  załącznik nr 33 
do protokołu – Uchwała Nr XLVI/91/2013. 
 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż uchylenie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „PARK 
SPORTOWY I”, związana jest z powstałymi problemami wykupienia przez rolników gruntów od 
Agencji Rynku Rolnego po uchwaleniu uchwały nr XLII/55/2013 Rady Miejskiej w Cieszanowie, 
dlatego chcąc pomóc tym rolnikom jest propozycja uchylenia uchwały.  

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
otrzymał pozytywną opinię. 
 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 14 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 
projekt uchwały: 

 
14) w sprawie ustalenia godzin otwarcia placówek handlu detalicznego oraz zakładów 

gastronomicznych ze sprzedażą napojów alkoholowych, załącznik nr 35 do protokołu 
– Uchwała Nr XLVI/92/2013. 

 
Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż projekt uchwały został 

zgłoszony przez grupę radnych. 
Kolejno głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż najbliższym czasie 

powstaną punkty sprzedaży alkoholu przy stacjach benzynowych i wnioski o wydłużenie 
godzin otwarcia placówek handlu detalicznego oraz zakładów gastronomicznych ze sprzedażą 
napojów alkoholowych wpłynęłyby w najbliższym czasie. Mówca zaznaczył, iż wydłużenie 
godzin otwarcia wiąże się także z nowymi miejscami pracy.  

Głos zabrał radny Wojciech Broź, który zapytał czy wnioski, o których mowa  
w uzasadnieniu wpływały do Burmistrza pisemne, czy ustne. Mówca zauważył, iż jeżeli 
zostaną wydłużone godziny otwarcia placówek handlu detalicznego oraz zakładów 
gastronomicznych ze sprzedażą napojów alkoholowych należy zwrócić uwagę na wydłużenie 
czasu oświetlenia ulicznego. 



13 
 

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który zapytał czy godziny otwarcia tych placówek 
były uzgadnianie z policją. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż kierownik policji Pan Ciechanowski jest 
członkiem Komisji ds. Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  
w Cieszanowie, która opiniowała projekt uchwały. Mówca podkreślił, i ż kierownik policji 
Pan Ciechanowski głosował przeciwko wydłużeniu godzin otwarcia tych placówek. 

Radny Jacek Zając w związku z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym poprosił  
o wyłączenie z głosowania, także Wiceprzewodniczący Pan Fryderyk Zaborniak  w związku  
z art. 25a ustawy o samorządzie gminnym poprosił o wyłączenie z głosowania. 
Przewodniczący przyjęła oba wnioski. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Zdrowia i Opieki Społecznej otrzymał 
pozytywną opinię. 
 Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod 
głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 11 radnych, 
„wstrzymał się” 1 radny, „przeciw” 0 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki 
oraz za pomocą systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 36 do 
protokołu. W głosowaniu udział wzięło 12 radnych, radny Jacek Zając oraz 
Wiceprzewodniczący Fryderyk Zaborniak na podstawie art. 25a ustawy o samorządzie 
gminnym nie wzięli udziału w głosowaniu. 
 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 

 
15) w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług  

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  
i zagospodarowania tych odpadów, załącznik nr 37 do protokołu – Uchwała  
Nr XLVI/93/2013. 
 
Głos zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż projekt uchwały jest 

inicjatywą grupy radnych i to zgadza się z tym co dzieje się w gminie i z sygnałami 
mieszkańców, aby odbiór odpadów usprawnić. Mówca podkreślił, i ż mieszkańcy gminy 
Cieszanów obecnie palą coraz mniej śmieci i więcej segregują odpady.   

Głos zabrał radny Zygmunt Lesiczka, który powiedział, iż jest to inicjatywa godna 
poparcia, radny zapytał czy ten temat był uzgadniany z prezesem ZUK Panem Wiesławem 
Ciepłym. Radny zapytał Prezesa ZUK czy z przyjęciem uchwały związane będą dodatkowe 
zatrudnienia.  

Głos zabrał radny Edward Dziaduła, który powiedział, iż obecny system jest dobry więc 
nie należy tego zmieniać. 

Kolejno w dyskusji głos zabrała Pani Stanisława Chomyszyn, która powiedziała,  
iż mówi w imieniu mieszkańców osiedla i odbieranie odpadów na osiedlach jak do tej pory 
było bardzo uciążliwe. 

Kolejno głos zabrał radny Jacek Zając, który powiedział, że jest jednym z inicjatorów 
tego projektu uchwały, mówca podkreślił, że jeżeli coś jest dobre nie znaczy że nie można 
tego poprawić. 

Pan Wiesław Ciepły odpowiadając na pytanie radnego Zygmunta Lesiczki powiedział, 
że zwiększenie częstotliwości odbioru odpadów odbędzie się bez większej zmiany, a koszty 
będą porównywalne lub na tym samym poziomie. 

Radny Edward Dziaduła zapytał czy prezes wystąpi o podwyżkę opłat za odpady. 
Odpowiadając prezes ZUK powiedział, że nie wystąpi o podwyżkę. 
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Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego otrzymał 
pozytywną opinię. 

Na sali narad obecnych 13 radnych, wyszedł radny Stanisław Myśliwy.  
Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poddała projekt uchwały pod głosowanie 

w wyniku, którego stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał 
się” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą 
systemu elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
W głosowaniu wzięło udział 13 radnych, w głosowaniu udziału nie brał radny Stanisław 
Myśliwy. 
 

Kolejno Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak 
odczytał projekt uchwały: 
 

16) w sprawie zmiany Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Cieszanów - załącznik nr 39 do protokołu – Uchwała Nr XLVI/94/2013. 

 
Przewodniczący poinformowała zebranych, iż nastąpił błąd pisarski w treści uchwały  

i błędnie po § 4 został wpisany § 12, a powinien być § 5. 
Przewodniczący poddała korektę pod głosowanie w wyniku, którego stwierdziła, iż 

została ona przyjęta, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, „przeciw” 0 
radnych. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 
otrzymał pozytywną opinię. 
 Przewodniczący poddała projekt uchwały pod głosowanie w wyniku, którego 
stwierdziła, iż został on przyjęty, głosami: „za” 13 radnych, „wstrzymał się” 0 radny, 
„przeciw” 0 radnych. Radni głosowali poprzez podniesienie ręki oraz za pomocą systemu 
elektronicznego – wydruk głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
 
 
Ad. VI.  Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodniczący Pani Stanisława Chomyszyn poinformowała zebranych, iż do chwili 
obecnej nie wpłynęła żadna interpelacja.   
Radny Edward Dziaduła zgłosił następujące zapytania:  

1) ile gmina zapłaciła za pokaz sztucznych ogni podczas obchodów Święta 
Niepodległości 11 listopada, 

2) czy był i po co był w Zakładzie Usług Komunalnych w Cieszanowie komornik, 
Kolejno radny zawnioskował: 

1) o złożenie na Sesji grudniowej sprawozdania finansowego i rzeczowego  
z działalności Izb Rolniczych, 

2) o bardziej szczegółowy podział środków w uchwale w sprawie zmian do budżetu. 
 

Odpowiadając na pierwsze pytanie radnego Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż za 
pokaz sztucznych ogni podczas obchodów Święta Niepodległości 11 listopada gmina 
zapłaciła 9 840 zł brutto.  

Odnosząc się do drugiego pytania Pan Wiesław Ciepły Prezes Zakładu Usług 
Komunalnych w Cieszanowie powiedział, że komornik przybył po wyroku sądowym, który 
jest nieprawomocny, w sprawie którego została złożona skarga. Mówca zaznaczył,  
iż komornik podjął działania zabezpieczające pod przyszłe ewentualne roszczenie.  
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Ad. VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 
 
  Przewodniczący Rady Pani Stanisława Chomyszyn przeszła do realizacji kolejnego 
punktu. 
 
Ad. VIII. Wolne wnioski i informacje. 
  
 Wolnych wniosków i informacji nie zgłoszono. 
 
Ad. IX. Zakończenie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pani 
Stanisława Chomyszyn zamknęła posiedzenie o godz. 1645. 
 
 
Protokołowała: Barbara Szymanowska 
 


